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Благодарности рецензентам — экспертам журнала «Аутизм и нарушения развития» в 2024 году
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дает возможность авторам статей получить важные рекомендации, которые используются для повышения качества 
научных статей и помогают расширить тематику подаваемых к публикации материалов.
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Коллектив редакции и редакционный совет журнала «Аутизм и нарушения развития» благодарит авторов, чита-
телей и экспертов и желает вам обретения новых научных и практических идей в Новом 2025 году!
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Acknowledgments to the Reviewers — 
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The editorial board's efforts to improve the quality of the “Autism and Developmental Disorders” journal greatly de-
pend on qualified peer review. The expert opinions provided by our esteemed reviewers offer authors valuable recommenda-
tions that enhance the quality of scientific articles and help expand the scope of submitted materials.
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• Selivanov, Vladimir Vladimirovich, Doctor of Psychological Sciences
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The editorial team and editorial board of the “Autism and Developmental Disorders” journal express gratitude to all 
authors, readers, and reviewers and wish you new scientific and practical insights in the upcoming year 2025!


